
Beantwoording vragen aan de Raad 
 
Onderwerp: Primeurfonds 
 
Openstaande vragen n.a.v. Benen-Op-Tafel overleg 12 november 2013 
 
In de “benen op tafel” vergadering op 12 november 2013 zijn veel vragen beantwoord. Er stonden 
nog vragen open. Deze worden hieronder beantwoord.  
 
Wat is de technisch staat van de gevel van de Re-Print woningen?  
De woningen voldoen aan alle voorschriften van het Bouwbesluit. Er is voor ons geen aanleiding 
om te twijfelen aan de kwaliteit van de nieuwe gevels.  
 
We nemen niet de stichting over maar de activiteiten. Moeten we dan nog wel naar de 
Provincie voor een verklaring van geen bezwaar? Hoe vindt de juridische afwikkeling 
plaats als we de activiteiten van de stichting overnemen? 
De antwoorden op deze vragen staan weergegeven onder “juridische aspecten” in het 
raadsvoorstel.  
 
 


